
Samenvatting Bestuursvergadering 44 
Alumnistichting NBO “Rubisco” 

Maandag 5 oktober Skype, 19.30 

 

Deze vergadering worden de volgende punten besproken: 

- Financieel 

- SBON 

- Larvencommissie 

- KOEN 

- Sinterklaas 

- HR 

 

We begonnen met een aantal financiële puntjes. Als eerste bespraken we dat van het midzomerfeest 

nu duidelijk is wie betaald heeft en wie niet, dus de afrekening kan nu afgerond worden. Ook voor de 

Campbellveiling is een dergelijk overzicht nodig, om dit af te kunnen sluiten. Daarnaast willen we ook 

het donateurschap weer een stimulans geven, door deze te promoten rondom sinterklaas: het jaarlijkse 

moment waar mensen zich kunnen inschrijven om benaderd te worden voor een donatie. Het laatste 

financiële punt was de bankoverstap naar Knab, die nu eindelijk van de grond zal komen. 

 

Van SBON krijgen we regelmatig een update met daarin hoe de stand van zaken is op verschillende 

vlakken. Dit keer vertelden zij ons onder andere dat ze alweer bezig zijn met het bedenken van nieuwe 

vragen voor de toetsen van met name de BOJ. Hiervoor worden ook weer olympisten benaderd. De 

hulp van olympisten wordt elk jaar erg gewaardeerd, voor dit jaar zal er ook weer contact worden 

opgenomen over het tweederondeboekje. Om verder te spreken over hoe deze samenwerking het 

beste kan worden vormgegeven, zal nog een overleg tussen SBON en Rubisco gepland worden. Voor 

de tweede ronde wil SBON graag weer een ronde op locatie regelen, hiervoor zullen verschillende 

partijen benaderd worden. Ook SBON gerelateerd was het afscheid van Hans. Hans Morélis had ons 

hiervoor om wat informatie gevraagd voor zijn praatje, achteraf liet hij ons weten dat het een erg 

geslaagde dag was, wat ook de aanwezige oud-olympisten konden beamen! 

 

Hierna bespraken we verschillende activiteiten. De Larvencommissie heeft zijn eerste vergadering 

gehad en zit vol enthousiasme, plannen en motivatie. Ze zijn een leuke dag aan het plannen voor 

maart en dat gaat dit jaar helemaal goed komen! Voor die tijd zal echter eerst KOEN zijn, hiervoor is de 

eerste vergadering binnenkort. De commissie is klein maar krachtig, maar kan nog wel wat 

ondersteuning gebruiken, gezien het tijdsbestek. De laatste aankomende activiteit komt al aardig 

dichtbij: sinterklaas op 28 november. Hiervoor zijn de sprekers benaderd en het avondprogramma 

wordt opgestart. In de uitnodiging horen jullie meer! 

 

Tot slot bespraken we het Huishoudelijk Reglement. Deze hebben we afgelopen periode in stappen 

aangepast en nu is hij in zijn nieuwe vorm goedgekeurd. De nieuwe versie van het HR is op de website 

gezet. Hierbij is meteen de indeling wat gewijzigd aangezien het door het grote aantal documenten 

onoverzichtelijk werd. Vragen en opmerkingen over het nieuwe HR zijn natuurlijk altijd welkom! 


